
Ik hoop dat u het mij niet kwalijk neemt dat ik de bijlage met het wetsvoorstel niet uitgebreid 
bestuurd heb. Ik ben best goed in begrijpend lezen maar dit is te mij te gek. De toelichting 
die op de site staan als argument voor de bezuinigen dringt wel tot mij door. Dat is waar ik 
dan ook graag op reageer. Er staat dat het aantal kinderen dat 'een label opgeplakt krijgt' 
met 65% stijgt. Dat kan twee dingen betekenen. Er worden misschien ten onrechte 'labels 
geplakt' of het probleem is echt groeiende waardoor extra geld ook gerechtvaardigd is en 
moeten bezuinigingen ergens anders gedaan worden. Wat mij bevreemd is dat niet duidelijk 
is waar de stijging van anderhalf miljard euro naar toe gaat. Als het zelfs niet bij de leerling 
terecht komt waar dan wel? Misschien moet dat eerst eens bekeken worden en volgt daar 
automatisch een rechtvaardig bezuinigingsvoorstel uit. 


